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Zápisnica č. 20 zo zasadnutia Výboru Snemu SAV, 
ktoré sa konalo 10. 5. 2010 

 
 
Prítomní: I. Budinská, K. Iždinský, J. Klačka, K. Kollár, M. Koóš, Z. Magurová, P. 

Matiašovský, P. Pristaš, J. Sedlák 

Ospravedlnení:  D. Podmaková 

Program: 1. Otvorenie 
2. Schválenie programu 
3. Kontrola zápisnice z 19. zasadnutia výboru snemu konaného 12.4.2010 
4. Schválenie zápisnice zo zasadnutia Snemu SAV dňa 21.4. 2010 
5. Informácia z 13. zasadnutia P SAV konaného 6. 5. 2010 
6. Rôzne 
7. Záver 

 
Ad 1.   Zasadnutie výboru snemu o 13.30 hod. otvoril a ďalej viedol predseda Snemu SAV 

K. Iždinský. 

Ad 2.   K predloženému návrhu programu neboli pripomienky a členovia výboru s ním 
súhlasili. Funkciou overovateľa zápisnice z 20. zasadnutia Výboru Snemu SAV bola 
poverená Z. Magurová. 

Ad 3.   Pri kontrole zápisnice z 19. zasadnutia výboru snemu sa spresnilo znenie bodu 7 
takto: „ M. Koóš ďalej upozornil na nejasnosť v metodike rozdeľovania finančných 
prostriedkov VEGA v rámci komisie č. 3“. Iné pripomienky k predmetnej zápisnici     
neboli a výbor snemu ju schválil. 

Ad 4.  
 

Výbor snemu prerokoval zápisnicu zo zasadnutia Snemu SAV zo dňa 21. 4. 2010. 
Po zapracovaní pripomienok overovateľov zápisnice a členov výboru snemu ju 
odporučil na distribúciu.  
 

Vzhľadom na skúsenosť, že už druhý raz  Snem SAV v závere rokovania nebol  
uznášaniaschopný, výbor snemu uvažuje o návrhu opatrení, ktoré by zefektívnili 
priebeh diskusie. 

Ad 5.  
 

Pred informáciou o rokovaní P SAV požiadal predseda Snemu SAV predsedu 
APVV J. Sedláka o vysvetlenie niektorých podmienok verejnej výzvy APVV 2010. 
Výbor snemu analyzoval znenie výzvy najmä v súvislosti s  3. a 4. požiadavkou 
a možným znevýhodnením niektorých žiadateľov. 
 
O rokovaní Predsedníctva SAV dňa 6. 5. 2010 informovali J. Klačka a K. Iždinský:                

 
• Podpredseda SAV Ľ. Falťan informoval o súčasnom stave súdneho sporu o 

budovu na Konventnej 13. 
 

• V ekonomickej agende  P SAV: 
- vzalo  na vedomie Správu o zúčtovaní finančných vzťahov so štátnym 

rozpočtom za rok 2009,    

- upozornilo na legislatívnu zmenu, podľa ktorej od r. 2011 nemôže SAV 
financovať zo svojej kapitoly vedecké spoločnosti pôsobiace pri SAV,  
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- odsúhlasilo požiadavky organizácií na zmenu rozpočtu resp. navrhlo riešiť 
ich problémy formou pôžičky,  

- schválilo obsadenie 1 funkčného miesta pre stavebného technika s VŠ 
vzdelaním a zriadenie 1 funkčného miesta metodika ekonomiky 
a financovania projektov ŠF na Ú SAV. 

• V legislatívnej oblasti PSAV: 

- odsúhlasilo zmenu názvu Kabinetu sociálnej a biologickej komunikácie 
SAV na Ústav výskumu sociálnej komunikácie SAV, 

- novelizovalo štatút Komisie pre zahraničné styky, 

- poverilo podpredsedu Ľ. Falťana v súčinnosti s vedením ÚEt SAV 
pokračovať v rokovaniach o zriadení Rómskeho dokumentačného 
a informačného centra ako konzorcia medzi SAV, SNM, MK SR a Úradom 
splnomocnenca vlády pre rómske komunity. 

Ďalej P SAV: 

• menovalo 6 nových riaditeľov vedeckých organizácií SAV na obdobie 4 rokov, 

• vzalo na vedomie výsledky konkurzu o najlepších absolventov DŠ a schválilo 
finančný  príspevok po prijatí do pracovného pomeru na 4 roky pre desiatich 
kandidátov, ako aj doplnenie štatútu Podporného fontu Štefana Schwarza,  

• schválilo výsledky Súťaže mladých vedeckých pracovníkov SAV do 35 rokov,        

• vzalo na vedomie informáciu, že Ministerstvo financií SR uvoľnilo v rozpočtovej 
kapitole 1 mil. € ako pôžičku na pomoc organizáciám pri implementácii ŠF 
a uložilo vypracovať pravidlá v súvislosti s uvedenou pomocou, 

• vyjadrilo súhlas s potrebou zmien v Zásadách pravidelného hodnotenia vedeckých 
organizácii SAV a uložilo predsedovi Akreditačnej komisie SAV v súčinnosti 
s vedúcimi oddelení SAV pripraviť zmeny a predložiť dokument na rokovanie P 
SAV a Snemu SAV. 

  
Výbor  snemu vzal na vedomie informácie o rokovaní P SAV. 
 
 
 
Ad 6.  
 

K. Iždinský informoval o stretnutí  vedúcich oddelení vied a predsedov komôr 
Snemu SAV dňa 30. apríla 2010. Cieľom stretnutia bolo prediskutovať priebeh 
predchádzajúcich akreditácií vedeckých organizácií (za obdobie 2003 – 2006) a 
posúdiť potrebu zmien platných Zásad pravidelného hodnotenia organizácií SAV. 
Výsledkom diskusie je stanovisko o potrebe zmien, najmä týchto bodov:  
 

- v jednotlivých oddeleniach vied SAV nehodnotiť vedecké organizácie v rámci 
celého oddelenia, ale podľa príslušnosti k vedným oblastiam - za súčasného 
postavenia relevantných kritérií hodnotenia v danej oblasti, 
 

- kvôli objektivizácii získavania informácií pre akreditáciu posúdiť možnosť 
zapojenia externej agentúry pre hodnotenie organizácií, 
 

- zaviazať AKOVy, aby v súčinnosti s jednotlivými oddeleniami vied vypracovali 
a predložili na schválenie jednotlivým komorám Snemu SAV zadanie pre externé 
hodnotiace agentúry, 
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- navrhnúť zmeny v parciálnych indikátoroch v rámci Ukazovateľov pravidelného 
hodnotenia vedeckých organizácií (bod A- II. 1.B Zásad), 
 

- zvážiť zapojenie externých hodnotiteľov a panelového spôsobu hodnotenia 
v procese akreditácie. 

 

Na seminári Významné osobnosti SAV v roku 2010 sa dňa 25. 5. 2010 ako 
zástupcovia Výboru Snemu SAV zúčastnia K. Iždinský a P. Matiašovský. 

Na koncerte MLADÍ MLADÝM – UMELCI VEDCOM pri príležitosti 
vyhodnotenia Súťaže mladých vedeckých pracovníkov SAV sa dňa 10. 6. 2010 
zúčastní za Výbor Snemu SAV P. Pristaš. 

Výbor snemu vzal na vedomie Štatút vedeckej rady Ústavu anorganickej chémie 
SAV. 

J. Klačka informoval o rokovaní poroty pre medzinárodnú cenu SAV. Porota 
odporúča predsedníctvu udeliť Medzinárodnú cenu SAV Prof. PhDr. Milanovi 
Tognerovi, CSc. z Českej republiky za prínos v oblasti dejín umenia. 

P. Pristaš informoval o rokovaní Rady pre vzdelávanie a doktorandské štúdium, 
ktorá vyberala kandidátov na udelenie príspevku z Podporného fondu Štefana 
Schwarza na vytváranie postdoktorandských miest v SAV. Rada o. i. navrhla zmenu 
štatútu tak, aby sa čas strávený na rodičovskej dovolenke nezapočítaval do doby 
poberania príspevku. 

 
Ad 7.  

 

 
 

Predseda Snemu SAV K. Iždinský poďakoval za aktívnu účasť na rokovaní 
a ukončil zasadnutie výboru snemu o 16.15. hod. Nasledujúce zasadnutie bude 7. 6. 
2010. 

 
V Bratislave 10. 5. 2010 
 
            Karol Iždinský v.r. 
          predseda Snemu SAV 
 
Zapísal: J. Klačka        
Overila: Z. Magurová 


